

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

TN.64/6
26 August 1963

Special Distribution

Trade Negotiations Committee

SUB-COMMITTEE ON THE PARTICIPATION OF
LESS-DEVELOPED COUNTRIES

At its meeting on 27 June 1963 the Trade Negotiations Committee agreed that the above Sub-Committee should be established. At its forthcoming meeting beginning on 19 September the Committee will consider the terms of reference and membership of the Sub-Committee.

It would be appreciated if those less-developed countries wishing to become members of the Sub-Committee would so inform the secretariat before the meeting of the Trade Negotiations Committee on 19 September.

Comité des négociations commerciales

SOUS-COMITE DE LA PARTICIPATION
DES PAYS PEU DEVELOPPES

Au cours de sa séance du 27 juin 1963, le Comité des négociations commerciales a décidé que le sous-comité mentionné plus haut devait être institué. Lors de sa prochaine réunion, qui s'ouvrira le 19 septembre, le comité étudiera le mandat et la composition du sous-comité.

Les pays peu développés qui désirent siéger au sous-comité voudront bien en informer le secrétariat avant la réunion du Comité des négociations commerciales, le 19 septembre.